
Zápis ze zasedání Školské rady p ři ZŠ Židlochovice, Tyršova 611 

konaného dne  18.6.2008 

 
 
Přítomni: Ing. Ivo Janeba, Gabriela Motlíčková, Andrea Hrazdilová, Vlastimil Helma, 
František Dobeš, PaedDr. Stanislav Březina, Mgr.Helena Chmelková, Mgr. Jakub Janča 
Omluven: Ing.Jan Vitula 
 
 
Program: 
 

Na úvod ing. Janeba omluvil paní ředitelku Guldovou, která se nemohla jako host dostavit 
na zasedání ŠR a vyřídil od ní pozdravení ostatním členům rady. 
 
 
1. Zpráva o aktuálním stavu rozpočtu 
 

            Dr.Březina předložil zprávu o stavu rozpočtu a odpověděl na dotazy k jednotlivým                 
            položkám.  
 
Krajský rozpo čet: 
                                                 čerpání 1.-5.         rozpočet                          %         
Náklady celkem                       6 936 313,80       17 559 000,-                    39,5 
 
Městský rozpočet 
                                                 čerpání 1.-5.         rozpočet                          % 
 Náklady celkem                      938 708,17           3 294 000,-                     28,5 

 
 

2. Projekty a investiční akce 2008 
 

DR.Březina –  
 

                1.Projekty – aktuální stav 
• „Rozvoj ICT v ZŠ Židlochovice“  - nyní běží výzva k podání nabídky. Veřejná 

zakázka na dodávku (dle §8 zákona o veřejných zakázkách) – podlimitní 
veřejná zakázka podle zákona č. 137/2006 Sb. 
Lhůta pro podání nabídek končí 24.6.2008 ve 12.00 hod., osloveno pět firem. 
Součástí výzvy je klauzule o právu zadavatele na zrušení zadávacího řízení 
mimo jiné i v případě, že zadavateli nebude poskytnuta dotace na realizaci 
veřejné zakázky. 
Očekávané informace o poskytnutí dotace – 1/2 července 2008. 
 

                V.Helma – dle informací bude rozhodnutí známo 7.7.2008. 
 
 



• Dne 16.6. byly podány tři „měkké projekty“: 
1. Zavedení specializovaného systému pro přípravu žáků na výuku 
prostřednictvím ICT v M,F a MFP, e-learning. 
2. Zpracování výukových materiálů k předmětu Aj na 1. stupni ZŠ pro využití 
na interaktivní tabuli a v počítačové učebně. 
3. ŠVP – Komplexní zajištění podmínek pro vzdělávání žáků se speciálními 
vzdělávacími potřebami jako cesta k inkluzivní škole. 
Rozhodnutí o obdržení dotace leden 2009. 
 
 
 

            2. Investiční akce a údržba budov 
• Červen 2008 – již realizován chodník v délce 35 m podél budovy na Tyršově 

ulici spojující příjezdovou komunikaci k jídelně a hlavní vchod do školy. (u 
jídelny jsou umístěny stojany na kola) 

 
• 7-8/2008 – pokládka nové podlahy ve školní družině – PVC, malování       

 
• 7-8/2008 – malování tříd ve třetím patře v budově na Tyršově ulici     

 
• 7-8/2008 – zavedení vody do tříd v budově na Couf. nám. (zajišťuje Ing. 

Dobyšek, Město Židlochovice) 
 

• podzim 2008 - obnova žákovských židlí na 1. stupni za stavitelné.   
Tento záměr bude realizován pouze v případě, že nám nebude přidělena dotace 
na Rozvoj ICT.  
Pokud budeme vybavovat školu počítači dle projektu, budou tyto finanční 
prostředky použity na pořízení stolů pod počítače do nově vzniknuvší 
počítačové pracovny. 
 

 
             3. Investiční akce a údržba, které jsou pro nedostatek finančních prostředků odloženy: 

o Klimatizace do stávající počítačové pracovny     
o Obnova žákovských židlí v plném požadovaném rozsahu   
o Skříňky do šaten (1.část)    
o Malování budovy na Komenského ulici   

 
 
 
 

3. Školní vzdělávací program 
 

Vyhodnocení ŠVP se odkládá na příští zasedání ŠR. 
 
 
 
 
 
 
 



4. Vyhodnocení přijímacích řízení 
 
 
Údaje o p řijímacím řízení na školu v 1.kole  

Gymnázia Školní rok 2007/08 
4 leté 
studium 

6 leté 
studium 

8 leté 
studium 

 
SOŠ 

 
SOU 

přihlášený
ch* 

9 8,18
% 

2 1,98
% 

13 44,83
% 

63 57,24
% 

38 34,55
% 

Počty 
žáků 

přijatých** 8 7,27
% 

2 1,98
% 

7 24,14
% 

57 51,82
% 

35 31,82
% 

 
Počet absolvent ů ZŠ 

Ročník Počet žáků % z celkového po čtu 
všech žák ů 

9.ročník 110 19,61 
nižší ročník 4 0,71 
Celkem 114 20,32 
 
Podrobné vyhodnocení přijímacího řízení žáků 9.ročníku na střední školy ve školním roce 
2007/08 
 

Přijato na G SOŠ a SOU  s mat. SOU bez mat. Celkem 
chlapci 3 25 24 52 
dívky 5 33 11 49 
celkem 8 58 35 101 
% 7,27% 52,73% 31,82% 91,82% 

 
 

I. kolo 

 
chlapci 0 2 1 3 
dívky 1 3 2 6 
celkem 1 5 3 9 
% 0,91 4,55% 2,73% 8,18% 

 
 

II. kolo 

 
chlapci 3 27 25 55 
dívky 6 36 13 55 
celkem 9 63 38 110 
% 8,18% 57,27% 34,55% 100% 

 
 

Celkově 

 65,45%   

 
 
Výsledky p řijímacího řízení žáků z nižších ro čníků: 
 

Přijato na SOU a U 
chlapci 4 
dívky 0 

 
 

7. – 8.ročník 
celkem 4 

 
 

Přijato na víceletá gymnázia 
chlapci 4 
dívky 3 

 
 

5.ročník 

celkem 7 



 
 
 
5. Příprava na školní rok 2007/08   

 
     Dr. Březina -  

           Ve šk. roce 2008/2009 dojde vzhledem ke klesajícímu počtu dětí k úbytku 2 tříd.        
           Budeme otevírat pouze tři 6. třídy a z pěti 8. tříd vzniknou čtyři 9. třídy. Odchází    
           vyučující: Mgr. Kubeš, Mgr. Guldová, Mgr. Zámečníková,  Mgr. Vitulová (MD).    
           Z MD se vrací Mgr. Musilová a nově nastupuje Mgr. Mifková. Do školní družiny   
           nastupuje paní  Ševčíková.  
           V 2. a 7. ročníku budeme nově  pracovat podle ŠVP. 
 
 
 

6. Různé 
 
Ing.Janeba –  
Informoval o konkursním řízení na obsazení pracovního místa ředitele ZŠ 
Židlochovice, které se uskutečnilo v pondělí 16.6.2008. Do řízení se přihlásila jedna 
uchazečka.  
 
V.Helma –  
Doplnil informaci, že o obsazení místa ředitele rozhodne Rada města Židlochovice na 
svém zasedání v pátek 27.6.2008 s tím, že jmenování nové ředitelky ZŠ bude od 
1.7.2008. 
Dále informoval o připravované smlouvě o společném školském obvodu s obcí 
Hrušovany u Brna. 
  

Závěrem ing. Janeba poděkoval přítomným za spolupráci v uplynulém školním roce a popřál 
všem krásnou dovolenou. Příští zasedání ŠR se uskuteční v říjnu 2008. Hlavní body programu 
budou – Výroční zpráva o činnosti školy 2007/08, Koncepce rozvoje školy a vyhodnocení 
ŠVP.   
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal: Ing. Ivo Janeba, předseda ŠR 
 
 
 
 
 
 
Ověřil: Gabriela Motlíčková 


